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I{otulen van de jaarver'gaderi-ng van de TJscl-ub rtOranjelrou.d-rt
gehouden op dinsdag /i novenbe:. 1986 in Tropenfaurra.

De voorzit'uer opent ce vergadering oni c-a, 20.i0 uur en heet ce 1j e.an-
wezígen ne.mens het bestu.uir van harte wel-kcrc.Er waren bij het bestu-ur g:een
tegenkandidaten binnengekomen voor een bestuursfunctie.
Bewust heeft het bestuu-:: geen karnpioensvred"strijd aangevra-agd bij het

gewestrcndat cle bel-angsteliing van C-e Ceel-nener.s êïr van het publiek va.akte gering is.Iïet beetttur heeft om die reden ook de afgelopen*winterperiodeveel wedstrijden georganiseerd voor de leden.Dj.t jaar werdên er geen geld.-
pri;zen me.a.r stand.aards e.ê.ri de :,vinnaar.s uitgereikt.
i{et bestuur heeft bevrust geen a.e.nC"a.cht beste cC ra.ïi ie Elfstedenri.ider.s.

zodat er cok niemand kan vergeten worden.
T{9t clubgebouw is het afgelo'oen jaar voor 15 weken vei.}ruurd. geweest,

:aI natuurlijko6unstig is voor de cl-ubkas.De voorzi-tter vond het janmer
cat er' nieman6i'tle technische commissle aanwezi_g was.
De fietstocht is zêer geslaagd en is zeker voor een he:'haling ve,tbaar.

- I*ssbg*ss- e! s5Ess- ss- rs9sg eltseef: -
ê1; Bruikleeil-ov€:'€ênhoms,t:,5lee rnet bel- a,::-n het ttl,trlillem van liaren l4useumrr

?; Brj-ef rrRijkswaterstaatrt wat betreft uitstel aanleg Rijksrveg"J2.4" Rv.i of rron d.e a.ftred-end-e vOOrzitter= tfGeweSt Frieslandrtr'ó
4: UitnoCiging jaarvergaderingrtGewest Frieslandtf ap 25 november 1986.
5" K.N.S.B.-krullen rnet daarin het contributieregelernent.
Notulen van de i c eryssgc :ls:l ge- s p-b s ! - r ce r- J e erss re 1 e€:
De I{r. várr Dijk tttiste de onderhandelingen met de ïïr. ï{clti'op cver een

nieuv,ie ijsbaan in het jaarverslag. Na een toeli-chting van de voorzitter
werden de notulen goed-gekeu_rd.

-{eclyerp} e.€.- p93I'}sËgssc! sï _

De pennirrgrneester gaf een uitgebreide toeli chtÍng o'o hgt financieel verslag.
-=^rt nadelige saldo is te r,vljten aan de aanscha.f van de 2=sneeulvschuivêrr
De voorz-itter voegde er aan toerdat de fietstocht een negatief saldo heeft,
naar dit heeft te rnaken met het laten drukken van raaabiljetten en het
laten naken vail eên sf.ernnel- voor raedaillesrdie '6ónmalig zijn.Deze raaln-
uirSátfáï-Ë" ilËoáiïrË"-iií""*" ook gebruikt v,rorden voor de schaatsv,redstrijden.
De voorzitter bedankt de penningmeester voor de toelichting en het verslag.

Ilsesg l ssl- ysle 1 sg-bss 9 9 sgl ge I 9i, _

De Hr. Schaap is namens de kascommlssie aanï\iezig.De commissie had alles
qo,".d nagekeken en men had geen fouten ondekt.Aan de penningmeester wordt
decharge verleend.

Fseg srltg- bsg g ggrtssl si-
De Hr.Schaap

Hr. v. d.l'ieulen
de Hr. Schaap

i-s aftredend.Voor hem wordt de ï{r.Peterson benoemd
blijft nog een jaar kascomniissielid.De voorzitter

voor zijn controle.

en de
bedankt
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De voorzitter had in zijn openingswoord de techrrrische comrnissie nogvergeten. I)eze bestaat thans uit Sieger Blaauur, Gurbe Koopmans enlVolter Kliinstra. De eerst genoemden zLJn ook betrokken gèweest bij
de aankoop van de tweede sneeuwschuiver.

!gspreblle_!ee !!3retg93:
Deze avonden zullen worden gehouden op 24 januari en ? februari. De
muziek is reeds rond en waarschijnlijk zal- de toneelploeg uit Giekgrk
de- avond op 24 januarj- in ttrropenfaunarr voor ons spelen. voor de T"ïebruari in zaal rroordrr moet nog iets besproken worden. De vergade-ring stelde voor, indien mogelijkn om een cabaret te contracteien.

-{}tqerbcer!et:
Het bestuur heeft besloten om aan kinderen van leden }<inderkaarten

uit te reiken bij het opengaan van cie J-jsbaan. Hierdoor is de contro-le gemakkelijker voor de man bij het loket.
9s spleE:3s-U gssc!e g!eB-5C:Ê:9:
De K.N.S.B. zal nauwkeuriger -de afdrachten van d.e clubs ïragaan. Dat

be_tekent, dat wij als club + f 2000r-- af rnoeten d.ragen, waáneer wij
a1le leden op zouden geven. liet bestuur vindt, dat dan d.e afdracht ie
hoog wordt, omdat de ijsclub nagenoeg geen voordelen heeft van het
lidmaatschap, maar wel verplichtingen. Er werd besloten om dit jaar
1id te blijven en de vergadering van het Gewest FrÍesland af te-wach-
ten. Wanneer er een echerpere controle kornt zal- de algemene ledenver-
Sadering voor oktober gehouden moeten worden om vroegtijdig te kunnen
bedanken voor het lidnaatschap van de K.N.S.B.
Dhr. van Dijk vond het contributiesysteem van d"e íjsclub onred.elijk.

Een gezj-n met man, vrouirí en kiaderen beneden de 16 jaar kunnen vol-
staan met êên lidnaatschapskaart, maar iemand van 16 jaar en oud.er
moet hetzelfde betalen. Hij stelde vooï om j-edereen van ouder dan 15
iaar í 4r-- te laten betalèn als lid. Het nadeel- hiervan j-s, dai zowel
de man als de vrouw lid moet ztjn, wat extra ad.rninistratie Áeeft.Bovendien zullen ei l-ed.en zíjn áie overgaan op één lidraaatsóhape waaï-door de contributie-ontvangsÈen lager z[]-len ài;n.
I{et contributiesysteem moet dit jaar normaal- doorgaan, omdat de le-denkaarten reeds zíjn geschreven. Het bestuur za:. áe voor- en nadelentegen elkaar afwegen eá zal het volgend jaar op de algemene ledenver-

Sadering hierop terug komen.

-Egelggrey9 rEi9st!Ë9t:
Er waren geen tegenkandidaten, waardoor dhr. J.L. Siebenga en dhr.H. de Vries opnieuw zj-tting namen in het bestuur.

-eg selgbrss- ss!sc!sse Ie!rlJÊet:
De wedstrijden voor eigen leden zijn goed bevallen, zodat het bestuur

op dezelfde wijze zaT doorgaan als het afgelopen jaar. Het bestuur wil
er naar streven, dat vooral onze jeugd aan bod komt; eventueel in com-binatie met ouderen.
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De Hr. v.Dijk vond de belangstelling oók te gering en vermoedt dat
veel leden de advertentie niet hebben gelezen.Hij stel-d"e voor on naaï
elk lid een agenda te brengen.De voorzitter zegde toeron dit binnenhet bestuur te bespreken.
_De I{r.Sghaap vro-eg of het bestuur d-e inventaris ooi< op papier" had.
De voorzitter stelde heni gerustodoor een gedeelte van de-iiventa:'islijstrroor te lezen.Ook de inboeciel en machj-nes z\n verzekerdrmaar of dit ookgeldt voor een andere lokatieris niet bekend. De Hr. Sióbenga za\ dit
nagaan op de polis of informatie inwinnen bij de verzekering.
glsi!iss-i_
Het is iri"rniddels al

De voorzitter bedankt
wel thu-is,.

laat gewordenrwaardoor het kienen niet doorgaa.t.
ieder voor zijn komst en i-nbreng en wenst al1en

Aldus opgemaakt op de algemene jaar-
vergaderj-ng op 4 november 1986.
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